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Referat styremøte  

Rudolf Steinerskolen Nesodden 

Tirsdag 27. august 2024 

Klokken 18:00 – 21:00 

Sted: Rudolf Steinerskolen på Nesodden 

  

Sak 37/2024 Godkjenning av innkalling og dagsorden for møtet. 

 Innkalling og dagsorden godkjennes med endringer.  

Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent uten endringer  

 

Sak 38/2024 Økonomigjennomgang  

Beskrivelse: 

 

Økonomigjennomgang ved regnskapsfører. God økonomisk situasjon 

budsjett per aug. 2024 bl.a. grunnet god drift, lavere strømpriser enn 

budsjettert og regjeringens reviderte tilskuddsordninger for friskoler i 

revidert nasjonalbudsjett.  

Vedtak: Saken tatt til orientering. Styret berømmer skolen og skolens ledelse med 

årets budsjettarbeid.  

  

Sak 39/2024 

 

Godkjenne realkompetanse/spesialistkompetanse hos skolens lærere  

Beskrivelse: 

 

Det er krav etter privatskoleloven med forskrift at min. 50 % av 

undervisningspersonalet ved en steinerskole er steinerpedagoger.   

Styret ble i juli bedt om å godkjenne to ansatte som faglærere i 

eurytmi, selv om de ikke har en godkjent statlig allmenn 

faglærerutdanning.  



Styret ble i juli (TEAMS) bedt om å godkjenne ytterligere to 

kandidater; en på realkompetanse og en på spesialistkompetanse i 

steinerpedagogikk. Jf Opplæringsloven § 17 og Privatskoleloven.  

Se papirer som ligger under styret-filer-kompetanseheving.  

Vedtakene vil ikke omfatte nye styrerepresentanter (Hedvig, Maria og 

Sigurd), kun representantene fra styret før 31.07.2024. 

Vedtak: 

 

• Vedtak på de to faglærerne eurytmi ble gjort på TEAMS i juli 

2024 og er allerede godkjent og effektuert. 

• Vedtak på de to foreslåtte ansatte på hhv. realkompetanse og 

spesialistkompetanse i steinerpedagogikk ble gjort på TEAMS i 

juli 2024 og er allerede godkjent og effektuert. 

• Styret ber skolen presentere en revidert kompetanseplan til neste 

styremøte.  

• Styret ber ledelsen sjekke hvorvidt ansatte som er under 

utdannelse tas med i beregningen på de min. 50 %.  

  

Sak 40/2024 Prioritering av skolens strategi  

Beskrivelse: 

 

Daglig leder informerer om strategiplanen og skolens prioriteringer for  

24/25. Styret drøfter dette. 

Oppfølging: • Styret er enige om å prioritere følgende tre tiltak fra strategien i 

2024/25: 

• skolehagen, dvs komme opp med en plan knyttet til bruk av 

naturen/skolehage i skolehverdagen (Marianne).  

• Temakvelder på skolen rettet mot alle på Nesodden, ikke bare 

foreldre på Steinerskolen, feks om skjermbruk el.l. (Nanina, 

Hedvig) 

• Aktivitetssenter – fortsette arbeidet i arbeidsgruppen 

  

Sak 41/2024 Delegasjonsvedtak 1930-1940 

Beskrivelse: Styrets delegasjonsvedtak til daglig leder skal godkjennes (se vedlegg) 

Vedtak: Styret godkjenner enstemmig nytt delegasjonsvedtak, gitt at vedtaket 

endres ihht. endringer i revidert lovverk  

 

Sak 42/2024 Kompetanseplan 1940-1950 

Beskrivelse Marianne orienterer om kompetanseplanen ved RSN. 

Vedtak: Viser til vedtak under sak 39. Saken ble slått sammen med denne.  

 

 

Sak 43/2024 Årshjul og ansvarlig drift 1950 - 2010 

Beskrivelse: Presentasjon av årshjul-ansvarlig drift av RSN 

Vedtak: Styret gir sin tilslutning til årshjulet, og vedtar dette, med de endringene 

som kom i møtet. Årshjulet vil kunne oppdateres løpende.  

 



Sak 44/2024 Orienteringer ved daglig leder 2010-2030 

Beskrivelse: • Skoleoppstart 

• Sykefraværstatistikk 

• Status elevsak fra i vår, saken er unntatt offentligheten 

• Samarbeidet med Nesodden kommune, skolesjef Ronny Trøgstad 

og Ragnhild Kringlebotn.  

• Protokoll nye styremedlemmer (som skal til Brønnøysund) 

Vedtak:  Saken tatt til orientering.  

 

Styret roser skolen for arbeidet som er lagt ned i å få ned sykefraværet, 

blant annet med innføring av to-lærer systemet.  

 

Protokoll nye styremedlemmer signeres.  

 

Sak 45/2024 Orienteringer ved styreleder 2030-2045    

Beskrivelse: • Status rundt sak Telesenter 

• Ny opplæringslov  

Oppfølging • Marianne tar en kort oppsummering av den nye opplæringsloven 

påfølgende styremøte 

 

 

  

   


